
 

 

 

REFERAT_____________________________________________ 
 
Emne: Skolebestyrelsesmøde den 15.09.2022 
 

Mødedato 

15.09.2022 

 

Mødested/lokale 

Strandgade 2E 

Mødet påbegyndt kl. 

17.30 

Mødet afsluttet kl. 

19.30 

Deltagere  

Henrik Fenger Lynggaard, Jens Ove Dalby, Thomas Brandt Pasgaard, Louisa West, Maria Størup, 

Josephine Parnel Saarikivi Hansen 
Fraværende  

Pernille Bruun Ganzel Jensen, Palle Laursen, Mia Nejad, Kristina Kjær Lauridsen 

 
Dato 

16.09.2022 

Referent 

Birthe Østenkjær Hansen 

Direkte telefonnr. 

76 81 40 44 

Journalnr. 

17.01.01-P35-31-14 

 

 

 

 

1. Ordstyrer 

 

 

2. Godkendelse af 

referat fra mødet 

den 15.08.2022 

 

 

3. Præsentation af 

sekretariatsleder 

Tulle Mårtensson 

 

 

 

4. Branding af skolen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Maria Størup var ordstyrer, da Kristina Lauridsen var fraværende 

 

 

Referatet blev godkendt.  

 

 

 

 

Tulle Mårtensson blev præsenteret. Tulle kommer fra en stilling som 

administrativ medarbejder i Horsens Kommune. Privat bor Tulle sammen med 

sin mand og deres tre børn i Bredballe. Tulle er selv forældrerepræsentant i 

skolebestyrelsen på Hældagerskolen. 

 

 

Kommunikationskonsulent Mads Lorentzen Leth fra B&U, var desværre blevet 

forhindret i at deltage i mødet. Han vil i stedet deltage i mødet den 11.10.2022. 

Mads Lorenzen skal hjælpe med at brande skolen. Først og fremmest vil skolen 

gøre mere ud af branding med henblik på at få flere af distriktsfamilierne til at 

vælge skolen. Det gælder også for familierne fra vores fødeskoler Højen og 

Grejsdals Skole. Dernæst vægtes ønsket om at rekruttere dygtige medarbejdere 

højt. Vi skal profilere os, så det spiller sammen med vores værdier. Vi skal 

fremstå som en skole, hvor æstetikken dyrkes. Vi skal have fokus på vores 

kerneopgave.  

 

Det blev besluttet, at der allerede nu oprettes en Instagramprofil. Henrik 

Lynggaard opretter og vil også være administrator. 

 

 

 

 



 

 

5. Skolen den 7.11.2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. Repræsentant for 

ungdomsuddannelse 

og erhvervsliv 

 

 

7. Udgangstilladelse 

 

 

8. Hvordan gives 

tilbagemelding på 

elevrådets 

henvendelser til 

bestyrelsen 

 

 

9. Nyt fra formand, 

elevråd og ledelse 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mandag den 7.11.2022 skal ledelse og pædagogisk personale deltage i 

seminaret ”Videre med professionelle læringsfællesskaber – styrket kvalitet i 

pædagogisk praksis”. Det er et ønske, at skolen kan lukkes kl. 12.00, så alle 

elever opfordres til at gå hjem. Der vil dog kunne tilbydes pasning, hvis det 

bliver nødvendigt. Det vil først og fremmest være vikarer fra Vejle 

Midtbyskole, der passer børnene, men det kan også være med hjælp fra andre 

skoler. 

 

Bestyrelsen var ikke fuldtallig og dermed ikke beslutningsdygtig. De 

tilstedeværende godkendte lukningen og Henrik Lynggaard tager efterfølgende 

kontakt til formanden for endelig vedtagelse.  

 

Efter bestyrelsesmødet er datoen, hvor skolen lukker kl. 12.00, 

ændret til den 14.11.2022,  

 

 

Udsættes til næste møde. 

 

 

 

 

Udsættes til næste møde 

 

 

Efter elevrådsmøderne aftaler den lærer der holder mødet og 

elevrådsrepræsentanten, hvad der skal tages med til bestyrelsen. 

Tilbagemeldingen på henvendelserne sker på det kommende elevrådsmøde. 

 

 

 

 

Formand: 

Formanden var ikke til stede på mødet 

 

Elevråd: 

Der er endnu ikke valgt elevråd på Afd. Damhaven. 

 

Fra elevrådet på Strandgade var der følgende punkter, der ønskes drøftet: 

Udgangstilladelse: 

Er allerede et punkt på dagsorden. 

 

Bedre kvalitet af toiletpapir: 

Jens Ove Dalby undersøger om den kan blive bedre. 

 

Ønsker nye håndtørrere: 

Jens Ove Dalby undersøger. 

 

Kostpolitik/sundhedspolitik: 

Sundhedspolitikken får et eftersyn snarest. 

 

Ledelse: 

Alle elever får et stykke gratis frugt hver dag. 



 

 

 

 

 

 

 

10. Årshjul 

 

 

 

 

 

11. Forældrehenvendels

er 

 

 

12. Eventuelt 

 

 

 

 

Vi har ansat 5 nye lærere. 

På Damhaven graver man i øjeblikket ud til kloakseparering.  

Ved SFO’en bliver legepladsen bygget om. 

 

 

Nyt princip ”Motion og bevægelse”.  

Tilsyn med elevtoiletterne på begge afdelinger. 

Orientering om nye nationale tests 

Den nye ”Meddelelsesbog”. 

 

 

Der var ingen forældrehenvendelser. 

 

 

 

Der var ros til de ledere, der havde prioriteret at deltage i forældremøderne. 

Ledelsen takkede og tilkendegav, at det også vil også blive prioriteret fremover. 

 

Næste møde tirsdag den 11.10.2022 kl. 17.30 – 19.30 på Afd. Strandgade 


